

Referat af bestyrelsesmøde

Dato: 02.05.13

Sted: Hans

Deltagere: Hans, Michael, Rene, Mogens, Søren

Fraværende: ingen

Referent: Søren

Dagsorden:

- 1) Konstituering af bestyrelsen
- 2) Opsamling efter generalforsamling
- 3) Områdets dag
- 4) Beplantning og tiltag i den henseende
- 5) Legeplads/aktivitetsudvalg
- 6) Kontakt til kommune ang. opkørsler
- 7) Evt.

1)

Grundet øget arbejdspress m.v. ville Rene gerne slippe for formandsposten, hvis en anden kunne findes. Bestyrelsen blev herefter kontinueret således:

Formand	Michael Barsøe
Næstformand	Rene Ohlsen
Kasserer	Hans Huss
Bestyrelsesmedlem	Mogens Schultz
Sekretær	Søren Hviid

2)

Rene gennemgik referatet fra generalforsamlingen. 20 ud af 44 mulige husstande deltog. Det kunne være ønskeligt hvis flere medlemmer fremover kunne have løst til at deltage.

Referatet fra generalforsamlingen kommer på hjemmesiden i løbet af et par dage.

3)

Områdets dag bliver lørdag den 11. maj kl. 10.00. Hovedopgaven bliver denne dag, at få kørt træflis på de 4 nye bede. Søren sørger for udsendelse af invitation/indkaldelse til medlemmerne.

4)

Der er et enkelt af de nye træer der skal flyttes. Søren forsøger at overtale Sønderjysk Landskab og Anlægsdesign (SLA) om at gøre dette for os u/b.

Da det næsten er umuligt at kultivere i de 4 nye bede, bliver vi nødsaget til at få træflis på disse hurtigst muligt, inden ukrudtet begynder at komme. SLA har beregnet at der skal bruges 50 m³ flis. Det er rigtig meget. Vi besluttede at vi i første omgang tilfører bedene ca. 12 m³. Så må vi se hvor langt det rækker og hvor længe. Der er indhentet 2 tilbud på flis. Michael indhenter lige et sidste.

Bedene skulle vokse helt tæt og være vedligeholdelsesfrie i løbet af ca. 3 år.

4) fortsættelse..

Vi diskuterede pasning/vedligehold af de nye træer. Den største omkostning ved dette er vanding – hvis der er behov for det. I givet fald skal der etableres en ”vandingspose” ved hvert træ. En sådan kan rumme ca. 70 ltr. Vanding af træerne koster ca. kr. 1100,00 pr. gang + moms. Rene indhenter yderligere et tilbud. Vi har endnu ikke taget endelig stilling til om vi vil lave en sådan pasningsordning.

5)

Skal vi have et samlingspunkt/aktivitetsområde/naturlegeplads ? Vi besluttede at der skulle etableres et udvalg der kunne bearbejde disse ting. Medlemmer der kunne tænke sig at deltage et i sådant udvalg, bedes kontakte Michael på schmidtbarsoe@privat.dk

Ved områdefesten sidste år, var der nogen der ”vandt” muligheden for at komme i festudvalget. Mogens er tovholder på dette og kontakter ”vinderene”

6)

Vi har et ønske om at der etableres opkørsler til cykelstien mellem lænkebjerg og den østlige cykelsti. 1 opkørsel ud for Troldhøj og 1 opkørsel ud for Solhøj. Mogens tager kontakt til kommunen vedr. dette.

7)

Skulle der ved fremtidige indkaldelser til generalforsamlingen være indkomne forslag fra medlemmerne, så skal der udsendes en ny dagsorden, således at alle kan se hvad et givent forslag drejer sig om.

Hjemmesiden: Den skal laves mere interessant med billeder og aktuelle informationer med mere. Michael har påtaget sig ansvaret for siden og er således webmaster. Er der medlemmer der har relevant materiale til siden, så er man meget velkommen til at maile det til Michael på schmidtbarsoe@privat.dk
Fremtidige meddelelser til medlemmerne sker via hjemmesiden. Den enkelte vil modtage en mail med et link, hvor man så kan trykke sig ind til informationen. De som ikke har internetadgang vil naturligvis få relevante informationer på samme måde som hidtil.

Festlige lejligheder: Kunne det være en ide at der arrangeres Sct. Hans aften i området ? Bål på søen ? , bål i centrum af området ? Dette overvejes nærmere.

Trampestier: Beplantninger fra/på parceller der ligger ud til stierne i området, må ikke genere gennemgangen unødigt.

Næste møde: torsdag den 20.06.13

Hvor: Rene